
PARAISTEN NUORISOVALTUUSTO 

PÖYTÄKIRJA 2.6.2022 KLO 15.10–16.00 

PARAISTEN KAUPUNGINTALO, SKANSSI JA MEET  

 

Läsnä: 

Laura Hanses, puheenjohtaja  Sarlinska skolan 

Xolani Bahne   Sarlinska skolan 

Freja Sarlin  Kyrkbackens skola 

Felicia Hagström  Skärgårdshavets skola 

Frida Björklund   Iniö skola (Meetin kautta) 

Matilda Granqvist  Pargas svenska gymnasium 

Janiela Alanko   Paraisten lukio 

 

Tove Dahlén   Ohjaaja ja sihteeri 

Anna Loukonen  Ohjaaja 

 

 

§ 33 Kokouksen avaaminen  

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 15.10. 

  

§ 34 Kokouksen laillinen koolle kutsuminen ja päätösvaltaisuus 

Kokous todettiin laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 

   

§ 35 Esityslistan hyväksyminen 

Esityslista hyväksyttiin. Muiden asioiden kohdalla keskusteltiin uuden 

koulukampuksen viihtyvyyssäännöistä sekä kaupungissamme tapahtuvasta ilkivallasta. 

  

§ 36 Kahden ääntenlaskijan ja pöytäkirjantarkastajan valitseminen 

 Ääntenlaskijoiksi ja pöytäkirjantarkastajiksi ehdotettiin Matilda Granqvistia ja Xolani 

Bahnea. Ehdotus hyväksyttiin.  

 

  



§ 37 Koulujen ajankohtaiset asiat 

 

Mitä kouluissa tapahtuu, onko jotain, mitä oppilaskunta haluaa nuorisovaltuuston 

käsittelevän?  

  

Sarlinska skolan – Oppilaat ovat innoissaan kesälomasta ja koulussa on ollut 

rauhallista johtuen paljolti siitä, että 9-luokkalaisilla on ollut projekteja ja retkiä ja 

koulussa on ollut muutakin ohjelmaa. 7B-luokka kävi siivoamassa Bläsnäsin rannalla 

tehdyn ilkivallan jälkiä. 

Kyrkbackens skola – Rauhallista myös Kyrkbackens skolassa. Muuta ohjelmaa nyt, kun 

päättäjäiset ovat lähellä.  

Paraistenseudun koulu – Ei edustajaa paikalla. 

Pargas svenska gymnasium – Ollut koeviikko ja sen jälkeen rauhallista. Järjestettiin 

vanhojentanssit, ne olisi voitu suunnitella paremmin.  

Paraisten lukio – Ei mitään erityistä. Oppilaskunta haluaisi saada tietoa uudesta 

koulukampuksesta.  

Skärgårdshavets skola – Ensi vuodeksi on tulossa jonkin verran opettajamuutoksia. 

Sama kuin muissakin kouluissa; huomaa, että päättäjäiset ovat lähellä. 

Ulkosaariston koulu – Ei edustajaa paikalla. 

Iniö skola – Rauhallista, kuten aina. 7.–9. luokilla on Iniössä ensi vuonna kahdeksan 

oppilasta. 

 

§ 38 Edustajan valitseminen Varsinais-Suomen hyvinvointialueen nuorisovaltuustoon 

Varsinais-Suomen hyvinvointialueelle nimetään nuorisovaltuusto, vanhusneuvosto, 

vammaisneuvosto ja monikulttuurisuusneuvosto.  

Vaikuttamistoimielimet ovat yksi tapa, jolla hyvinvointialueen asukkaat voivat 

osallistua ja vaikuttaa hyvinvointialueen toimintaan. 

Kaikkia Varsinais-Suomen kuntia pyydetään ehdottamaan jäseniä 

vaikuttamistoimielimiin. Vaikuttamistoimielimet ovat asukkaiden yksi tapa osallistua 

ja vaikuttaa hyvinvointialueen toimintaan. Vaikuttamistoimielimet aloittavat 

samanaikaisesti hyvinvointialueen aloittaessa 1.1.2023. 

Hyvinvointialueelle tulee neljä vaikuttamistoimielintä: nuorisovaltuusto sekä 

vanhusneuvosto, vammaisneuvosto ja monikulttuurisuusneuvosto. Aluehallitus 

käsitteli asiaa kokouksessaan 13.5. Käytännössä vaikuttamistoimielimet voivat 

osallistua hyvinvointialueen toiminnan valmisteluun, toteuttamiseen ja seurantaan 

asioissa, jotka koskevat lasten ja nuorten, ikääntyneen väestön, vammaisten 

henkilöiden, maahanmuuttajien ja vieraskielisten henkilöiden palveluita. 

Nuorisovaltuusto valitsi Varsinais-Suomen hyvinvointialueen nuorisovaltuustoon 

yhden varsinaisen edustajan ja yhden varaedustajan: 



Varsinainen edustaja Laura Hanses ja varaedustaja Kiia Nurmi. 

Ohjaaja Dahlén informoi lisää valittujen tehtävistä.  

 

§ 39 Muut asiat  

Keskusteltiin uuden koulukampuksen koulusääntöjä ja koulujen toimintakulttuureja 

käsitelleestä kokouksesta. Xolani ja Laura olivat osallistuneet kokoukseen 16.5.  

Käytiin läpi loput koulujen kuukautissuoja-automaatteja koskevasta aloitteesta, minkä 

jälkeen aloite toimitettiin opetuspäällikkö Ulrika Lundbergille.  

Keskusteltiin ilkivallasta ja tehtiin aloite nuorisovaltuuston Instagram-tilille.  

  

§ 40 Seuraava kokous 

Pidämme seuraavan kokouksen keskiviikkona 17.8. klo 15.00 Paraisilla. Toivotaan, 

että kaikki pääsevät paikalle ja että voimme käydä kokouksessa läpi, ketkä voivat 

jatkaa nuorisovaltuuston jäseninä toimikauden loppuun. Lisäksi kutsumme 

kokoukseen Katriina Sulosen informoimaan meitä koulukampuksesta.  

 

§ 41 Kokouksen päättäminen 

 Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 16.00. 

 Mukavaa kesälomaa!  

 

   

   

 

 

 


